

PALETTE

The line includes 3 bright shades for the widest palette when mixed together and a unique dye for gentle lightening the dark and black eyebrows.



Before the procedure we recommend to test for allergic reactions.

01 Black

The perfect clean, intense color. Ideal for dark-haired girls and fiery brunettes. After dyeing, eyebrows and eyelashes look bright and expressive.

02 Brown

"Brown" shade is a universal, intense tone that will harmoniously highlight the appearance of girls with brown, blond or red hair.

03 Light Brown

"Light Brown" shade is recommended for medium- and light-haired types. Perfect for girls with light brown hair and blonde curls of golden and ashy shades.

04 Soft Brown **ONLY for dark and black eyebrows**

Gently lightens eyebrow hairs by 1-2 tones.

How to use "Soft Brown" for soft lightening by 1-2 tones:

1. Remove makeup and dirt from eyebrow area.
2. Squeeze out the colour from the tube into a glass or plastic container and add the oxidant. The mixing ratio is 1:1.
3. Apply the product so that it completely covers the hair from roots to ends. Curing time 2-10 minutes. The level of lightening of the eyebrows depends on the exposure time.
4. Thoroughly rinse the bleaching mixture off hair and skin with plenty of water.
5. Tint the eyebrows with dye If necessary. For example, use LEVIAN Dye.

How to use LEVIAN Dye with colors 01, 02, 03:

1. Remove makeup and dirt from eyebrow and mascara area.
2. Squeeze out the colour from the tube into a glass or plastic container and add the Cream-Oxide. The mixing ratio is 1:1.
3. Stir until homogeneous.
4. Apply the composition evenly to the eyebrows in a thin layer to get a bright imprint on the skin. Curing time 7-10 minutes, the saturation depends on the curing time.
5. Rinse the hair with a cotton pad soaked in water.

eyebrows & eyelashes DYE

LEVIAN

ПАЛИТРА

В линейке 3 ярких оттенка, которые при смешивании между собой дают широкую палитру, и уникальная краска для деликатного осветления черных и темных бровей.

01

ЧЕРНЫЙ

02

КОРИЧНЕВЫЙ

03

СВЕТЛО-КОРИЧНЕВЫЙ

04

МЯГКИЙ КОРИЧНЕВЫЙ

Перед процедурой рекомендуется сделать тест на аллергическую реакцию.

01 Черный

Идеальный чистый и интенсивный цвет. Идеально подойдет жгучим брюнеткам и девушкам с темными волосами. После окрашивания брови и ресницы выглядят ярко и выразительно.

02 Коричневый

«Коричневый» оттенок — универсальный интенсивный тон, который гармонично подчеркнет внешность девушек с каштановыми, русыми или рыжими волосами.

03 Светло-коричневый

Универсальный светло-коричневый оттенок, подходит всем средне- и светло-русым типажам. Идеально дополнит образ девушек со светло-коричневыми волосами и светлыми локонами золотистых и пепельных оттенков.

04 Мягкий коричневый **ТОЛЬКО для темных и черных бровей**

Деликатно осветляет брови на 1-2 тона.

Способ применения оттенка «Мягкий коричневый» для мягкого осветления на 1-2 тона:

1. Очистить зону бровей/ресниц от макияжа и загрязнений.
2. В стеклянную или пластмассовую емкость выдавить краску из тюбика и добавить крем-оксидант. Пропорции для смешивания 1:1.
3. Нанесите средство на брови так, чтобы оно полностью покрывало волоски от корней до кончиков. Время выдержки от 2 до 10 минут. Степень осветления зависит от времени выдержки.
4. Тщательно смойте средство с волосков смоченным в воде ватным диском.
5. При необходимости затонируйте брови красителем. Например, краской LEVIAN.

Способ применения для оттенков 01, 02, 03 LEVIAN:

1. Очистить зону бровей/ресниц от макияжа и загрязнений.
2. В стеклянную или пластмассовую емкость выдавить краску из тюбика и добавить крем-оксидант. Пропорции для смешивания 1:1.
3. Разместить до однородной консистенции.
4. Равномерно нанести состав на брови тонким слоем для получения яркого отпечатка на коже. Время выдержки 7-10 минут, насыщенность зависит от времени выдержки.
5. Смыть краску смоченным в воде ватным диском.

eyebrows & eyelashes DYE

LEVIAN